
  

KHKS Håndbold – Dagsorden 
 

Den 22.06.2023 Kl. 19.00 Sted: KHH Cafeteria 
Mødeleder: Malene Facilitator: Jette Referent: Jesper 

 

Møde nr. 6 

Distribueres til: Bestyrelsen + Christina Halsted 

Deltagere: Jette, Rune 

Afbud fra: Louise, Michelle, Malene, Jesper 

 

Dagsorden                                            Information/Kommentarer/referat Navn Termin 
1. Dagsorden/Referat  

- Opfølgning og godkendelse VIGTIGT             
 

 
  

2. Hovedpunkter 
Evaluering dyrskuet 

Jette: Har hørt det gik godt, men at der var 
meget travlt om lørdagen. Vi skal nok være 
endnu tidligere ude og være mere på omkring 
forældrene. Der ligger en stor opgave foran 
os, for at få dem aktiveret. HVAD siger i 
andre??? 
Michelle: jeg tænker at vi ligesom cafeteria 
vagterne, skal sige til hvert hold at de skal 
stille med x antal frivillige til dyrskuet/store 
hestedag. 

  

3. Orientering formanden          
Referat fra hovedbestyrelsesmødet  
Halprojektet v Rune og Jette 
Skolehåndboldstævne 31/10-23 
Dobbelt støtte OK Benzin 
Møde med Michael Ibsen 
Møde med Kenneth Hansen 
Kurser efter sommerferien. 

KHIF-filmen bliver til noget. Den skal optages 
den 31.08.2021. Vi skal finde ud af hvad vi vil 
vise. Hvem vil være med til at finde på? 
Michelle: Jeg vil gerne, da jeg i forvejen er 
med indover planlægningen hos KHIF. 
Halprojektet er inde i en meget vigtig fase, 
som gør at der er rigtig mange møder p.t. 
Jeg har lavet en materialeliste. Det var ikke 
helt nemt. 
Det er ikke kun os, som har svært ved at 
fastholde de unge. Fodbolden har heller ikke 
hold i U15 og U17. 
Der er skolehåndboldstævne i Hvalsø for alle 
skoler i Lejre kommune den 31.10.2023. Vi 
skal stille med 2-3 personer den dag. 
Håndboldskole i efterårsferien. Aftalen skal 
skrives under nu. Emilie vil gerne stå for den. 
HVAD siger i andre??? 
Michelle: Yes, lad os bare få skrevet under, og 
så håber vi at folk/børnene gider afsted. Det 
var lidt svært sidste år at trække dem til 
tilmeldingen. 
 

 
 

 



  

Møde med Michael Ibsen 
Michael har tidligere være materialeforvalter 
men blev syg. Er nu rast igen og vil gerne 
hjælpe os igen. Vi skal have aftalt hvilke 
opgaver han vil påtage sig fremadrettet. 
Møde med Kenneth Hansen 
Kenneth vil gerne hjælpe os med at få lavet 
en fremtidsplan for håndbolden i KHKS. Har 
møde med ham tirsdag den 27.6. sammen 
med Louise. 
  

4. Oplæg til beslutning 
Håndboldens dag – skal vi arrangere? 
Grafisk arbejde fra Michelle fremover* 
Ny forpagter/ansvarlig for cafeteriaet** 

Håndboldens dag 
Jette: Jeg synes vi skal bestille materialet og 
at vi skal lave det enten som en opstartsfest 
eller sammen med Bramsnæs dagen den 
10.09. HVAD siger i andre??? 
Michelle: Vi kan sagtens ligge det samme 
dag, så bliver det jo bare i bramsnæsvig 
hallen? Men det skal heller ikke ses som at vi 
kommer og overtager dagen for de andre 
arrangører. 
Grafisk arbejde 
Jette: Jeg synes vi skal bakke op om det men 
også tænke os om hvad vi beder Michelle lave 
for os. HVAD synes I andre??? 
Michelle: som jeg også skrev til jette, så vil 
mine priser være således, og jeg vil tælle 
timerne sammen og så får I en faktura hver 
14. dag. 
Grafisk arbejde 
(layout, logo, designmanual mv.)  
Normalpris 675kr/time ex moms* 
Tilbud 450kr/t ex. moms** 
 
Tekstbehandling  
(opsætning af eksis. tekst, copy+paste mv.) 
Normalpris 325kr/time ex moms* 
Tilbud 200kr/t ex moms** 
 
*der tages forbehold for evt. fremtidige 
prisstigninger pga. stigende udgifter, inflation 
og service mv.  
 
**kan arbejde for denne tilbudspris i en 
periode, hvorefter den revurderes og tages 
op til ny forhandling pga. prisstigninger mv. 
 
Ny forpagter 
Jette: Jeg vil foreslå Malene. HVAD siger i 
andre??? 
 

  

5. Sport og Udvikling v/Louise 
Nyt siden sidst? 
Ny sæson – trænere/rekruttering m.m. 

Samarbejde omkring U17 piger 
Jette: Jeg har talt med HSG91 om de var 
interesseret i et evt. samarbejde omkring U17 

  



  

Trænerkurserne   
Status Trivselsudvalget 
Ungtrænerakademiet?     
Samarbejde omkring U17 piger 

 
       

piger. Det er de p.t. ikke, da de er i gang med 
et andet projekt.  
Har nu en føler ude hos SMUT, de vender 
tilbage. Men deres formand var slet ikke 
afvisende. Hvor meget og hvad det vil munde 
ud i ved jeg ikke. Det afhænger jo også af 
vores spillere.  HVAD siger i andre??? 
 

6. Økonomi og Administration  
Nyt siden sidst? 
Status banken 
Fakturaer sponsorer 
Trænerkontrakter 
Børneattester       
Godtgørelse trænerne for 22/23   
Kontanter i pengeskabet???  

Status banken 
Der går forhåbentlig ikke mere end 14 dag, 
før det er på plads. 
Fakturaer sponsorer 
Rune tager fat i Malene og så kommer det 
forhåbentlig på plads. 
Trænerkontrakter og børneattester 
Rune tager fat i Louise og så kommer det på 
plads snarest muligt. 
Godtgørelse trænerne 
Der er fortsat nogle som mangler. 
Jette og Louise får styr på de sidste. 
 
 

  

7. Event og Frivillig v/Rune 
Nyt siden sidst?                 
St. Heste dag 
Halfesten 

    

8. PR og Kommunikation v/Michelle 
Nyt siden sidst? 
Sommerhilsen 
Opdatering af hjemmesiden 
Klargøring af ny sæson 
 

Jette: Kan vi lave et opslag om at nogle af 
vores U11 og U13 spillere, har været på et 1 
dages event med Mathias Gidsel og Mikkel 
Hansen. Tænker det kan være super at vise at 
det kan lade sig gøre. Kan også bruges som en 
slags rekruttering. 
Michelle: JA SELVFØLGELIG! Det var jeg slet 
ikke klar over at de havde. Det skal vi da have 
promoveret med det samme. Er der nogle 
billeder vi kan bruge? 

  

9. Eventuelt 
 

   

Næste møde den xx.xx.2023 kl. xx 

 

 

Punkter til beslutning 

 

• Michelle er blevet selvstændig grafiker, og har derfor ikke mulighed for i samme omfang som nu at 
lave gratis arbejde for os. Vi skal beslutte hvor meget vi vil have hendes hjælp til mht. grafisk 
arbejde og hvor mange penge vi har råd til at bruge på det. 



  

De sidste sæsoner, har vi brugt en del penge på annoncer i diverse ugeblade. Det er blevet rigtigt 
dyrt og det kan måske gøres på en anden måde, så vi sparer penge der. De kan evt. bruges bedre og 
til at betale noget af det arbejde, som Michelle skal lave for os fremadrettet. 

 

Ny ansvarlig for cafeteriaet – (i forhold til spiritusbevillinger m.m.) 

Pernille er jo stoppet og ønsker ikke mere at stå med ansvaret for cafeteriaet og herunder ansvaret 
ved spiritusbevilling m.m. Vi skal derfor have ændret det.   


